
Děkujeme všem našim občanům, závodům a společenským organizacím 
Národní fronty za velmi dobrou spolupráci v roce 1981 při plnění volebního 
programu.

Do příštího roku přijměte přání pevného zdraví, hodně úspěchů, štěstí 
a spokojenosti v osobním životě. Ať nový rok 1982 nám všem přinese radost 
a naší krásné vlasti další rozkvět.

Městský národní výbor
ve Smiřicích



Nové občanské výbory ve Smiřicích a Holohlavech

V druhé polovině října nastala významná událost v činnosti národních výborů ve všech městech 
a větších obcích: skončilo funkční období občanských výborů a v souladu se zákonem o národních 
výborech zvolili občané na veřejných schůzích nové.

Občanské výbory plní v naší společnosti významnou úlohu. Všestranný rozvoj jejich činnosti je 
jedním z přesvědčivých důkazů prohlubování a rozšiřování socialistické demokracie.

Svou prací nenahrazují volené orgány, poslance ani pracovníky národních výborů, jsou však 
nejbližšími spolupracovníky a pomocníky zastupitelských orgánů a významným spojovacím článkem 
mezi nimi a nejširším okruhem občanů.

Nezastupitelnou roli plní při rozvíjení konkrétní, a proto i účinné politicko organizátorské a ideově
výchovné práce mezi občany.

Na nových sídlištích občanské výbory tím, že zapojují stále širší okruh občanů do veřejného života, 
vedou úspěšný zápas proti tomu, aby se lidé neuzavírali do svého soukromí, působí k tomu, aby se 
navzájem lépe poznávali a aktivně podíleli na plnění společných úkolů.

Významnou úlohu však plní občanské výbory i v menších městech a zejména v integrovaných obcích. 
Několikaleté zkušenosti z řady krajů ukazují, že sloučené části střediskových obcí i zásluhou tohoto 
obětavého aktivu žijí intenzívním budovatelským ruchem a společenským životem. Zcela lichými se 
ukázaly obavy některých obyvatel, že sloučení obcí povede ke stagnaci a nepříznivě se odráží při 
uspokojování každodenních potřeb.

Národní výbory věnují pod vedením stranických orgánů, uličních a vesnických organizací KSČ 
přípravě voleb občanských výborů právem velkou pozornost. Spojují jejich přípravu s podzimním 
rozmachem občanské iniciativy inspirovaným závěry XVI. sjezdu KSČ i s volebními programy pro toto 
období.

Ve spolupráci s orgány a organizacemi Národní fronty provedly národní výbory odpovědný výběr 
kandidátů na funkce v občanských výborech. Měly svou úlohu ulehčenu tím, že mnozí předsedové
i členové občanských výborů – komunisté i nestraníci – už svou dlouhodobou obětavou prací 
prokázali svou politickou vyspělost i dobré organizátorské schopnosti.

Je ovšem potěšující, že již v minulém volebním období též v občanských výborech podstatně přibylo 
mladých lidí, kteří v této odpovědné činnosti mohou plně uplatnit svůj elán, životní optimismus 
i zdravou kritičnost. Práce v občanském výboru je pro ně dobrou životní školou a – jak ukázaly 
červnové volby do zastupitelských sborů – pro nejlepší z nich i užitečnou průpravou pro budoucí 
poslaneckou funkci.



Početnější zastoupení v občanských výborech by měly mít ženy. Mohou totiž nejlépe posoudit 
mnohé, co v obchodě, službách, dopravě, zdravotnictví nebo školství usnadňuje jejich každodenní 
práce nebo co naopak zbytečně rozšiřuje okruh rodinných starostí. Není také obce nebo města, 
v němž by členky organizace našich žen nepatřily k nejobětavějším uskutečňovatelům volebních 
programů a nebyly hojně zastoupeny při každé brigádnické akci.

Za uplynulé období bylo občanskými výbory vykonáno mnoho na úseku zvelebování Smiřic 
a Holohlav. Občanské výbory zajistily nátěr laviček v parku, osvětlovacích stožárů, opravu zábradlí 
u náhona, který je zatruben, výdlažbu chodníků u Broučků, v Holohlavech byl členy občanského 
výboru vybudován základ pro montovanou trafostanici. Je to jen několik příkladů, co za pomoci 
občanských výborů bylo uděláno pro zvelebení životního  prostředí.

Dovolte, abych všem členům občanských výborů, kteří pracovali v minulém volebním období, 
poděkoval za jejich práci a nově zvoleným členům popřál hodně úspěchů.

Složení občanských výborů

OV č. 1 – poslanecké obvody 1–5, 32–34 poslanci:
předseda Heřman Jiří s. Obrtálová
místopředseda Koudelka Miloslav s. Hrčková
tajemník Karpíšková Marie s. Rejfek
členové Moník Milan s. Klimeš

Jakoubek Petr s. Kutil
Koreš Vladimír s. Svatoňová
Jágr Jaroslav s. Štěpán
Hendrych František s. Klapka
Lukášek Bohumil

územní vymezení:
Zderaz, Hradecká ul., Sídliště, Příční ul., Žižkova ul., Nová ul., Zemanova ul., Zahradní ul., Hankova ul., 
Hanzova ul., Cukrovarská ul.

OV č. 2 – poslanecké obvody 6–13 poslanci:
předseda Černý Josef s. Ing. Bayerová
místopředseda Stuchlík Jan s. Klůzová
tajemník Kopáč Vladimír s. Rejzková
členové Svatoňová Hana s. Ing. Málek

Vopinka Vl. s. Cvikelová
Hnik Otta ml. s. Šrámek
Mazák Vl. ml. s. Zemek
Muzikant Svat. ml. s. Malý
Kadečka Václav

územní vymezení:
Nývltova ul., Fučíkova ul., Labská ul., Ohrady, Jiráskova ul., 9. května, Spořilov, Lidická ul., 
kpt. Jaroše, A. Malé, U vlečky



OV č. 3 – poslanecké obvody 14–17, 31 poslanci:
předseda Bureš Miroslav s. Kozová
místopředseda Radoň Karel s. Muzikant   
tajemník Kloučková Eva s. Tuzar
členové Kudyvejsová Eva s. MUDr. Ševčík

Lindr Ivan s. Marek
Kocián František
Koza Jan

územní vymezení:
Brigádnická ul., Nývltova ul., Jedličkova ul., Hasičská ul., Spojovací ul., Palackého jih (od náhona po 
obuv), nám. Míru, Kršovka

OV č. 4 – poslanecké obvody 18–21, 30 poslanci:
předseda Martinů František s. Davidová
místopředseda Špryňar Vladimír s. Černilovský
tajemník Černá Marie s. Krejčí
členové Jirousek Mil. s. Surmaj

Špaček Vladimír s. Opletal
Sladká Jolana 
Čeněk Josef

územní vymezení:
Palackého jih (od obuvi ke kapli), Komenského ul., Octárna, Zámek, nám. Osvobození, U stadionu, 
Ant. Seligera, elektrárna, Mlýnská ul., Krátká ul., Palackého sever (celá)

OV č. 5 – poslanecké obvody 22–29 poslanci:
předseda Pavlík Antonín s. Svoboda
místopředseda Pechánek Jaroslav s. Řehák
tajemník Nádvorníková Eva s. Rousek
členové Lžíčař František s. Lešová

Trojan František s. Bočková
Rolf Stanislav s. Vitoušová
Pehlová Věra s. Kvírencová
Rufer Václav s. RNDr. Javůrková
Kračmarová Květuše

územní vymezení:
sídliště gen. Govorova, ul. Ed. Karla



OV č. 6 – poslanecké obvody 35–45 poslanci:
předseda Lhotský Václav s. Piter
místopředseda Hájek Josef s. Kratěna
tajemník Štréglová Marie s. Andrýs
členové Hlava Miroslav s. Knejp

Vokřál Vlad. s. Štréglová
Jošt Miloš s. Jarina
Suk Ladislav ml. s. Balcar
Melichová Zdeňka s. Tomková
Plšek Josef s. Hudák
Tomek Bohumil s. Koldinská
Kábr Josef s. Knap

územní vymezení: Holohlavy

Václav ŠTĚPÁN, tajemník MěstNV

BRANNÉ CVIČENÍ NA ZDŠ

V sobotu dne 24. října 1981 bylo uspořádáno na základní škole ve Smiřicích zimní branné cvičení.

Téměř 700 žáků se vydalo po určených cestách do cílových prostorů písníku a chaty na Trotině, 
Borku a Chloumku.

Smyslem cvičení bylo zdokonalit žáky v praktickém provádění dříve nacvičených prvků branné 
výchovy. Žáci si ověřili způsoby poskytování první pomoci. Starší žáci 8. a 9. tříd ve spolupráci se 
členy komise JSBVO při MěstNV ve Smiřicích připravili střelbu ze vzduchovky do terčů a hod 
granátem na cíl na místní střelnici Svazarmu. Výcvik organizačně zabezpečili členové komise s. Hana 
Koubová, Petr Krejčí, Ladislav Obst a Luděk Prokop. Jim patří dík za uskutečnění a splnění náročných 
úkolů branné přípravy žactva.

Josef LIŠKA, ředitel školy



Ze života zájmových a dobrovolných organizací Holohlav

Aktivní využití volného času tak, aby nám sloužil nejen k zábavě a rozptýlení, ale aby se stal i zdrojem
poučení na jedné straně a užitku pro všechny na straně druhé, to je otázka, kterou se zabývají celé 
týmy kvalifikovaných odborníků.

Jak si s tímto problémem poradili někteří občané Holohlav, vás, vážení čtenáři, chci seznámit 
v dnešním příspěvku. 

V letošním roce oslavil 10. výročí svého založení Český svaz chovatelů v Holohlavech. V této zájmové 
organizaci je registrováno 27 členů, kteří se velmi aktivně a obětavě podílejí na činnosti. Jednou 
z největších akcí je každoroční pořádání výstav, které získávají stále větší popularitu v celé republice. 
O tom svědčí i následující čísla. Na první výstavě bylo předvedeno 237 kusů králíků, 67 kusů drůbeže 
a 113 holubů. Na letošní 8. výstavě to bylo již 417 králíků, 160 kusů drůbeže a 180 holubů. Průměrná 
účast návštěvníků se pohybuje mezi 1500–2000.

Členové organizace Českého svazu chovatelů se zapojují do brigádnické činnosti v akcích "Z"' pro 
městský národní výbor, pomáhají zemědělskému závodu, účastní se akcí pořádaných složkami 
Národní fronty, provádějí plošné očkování králíků proti myxomatóze.

Nezapomínají však ani na své nástupce – děti z MŠ a ZDŠ. Umožňují jim účast na výstavě mimo 
hlavní dny.

Také politická práce organizace je na dobré úrovni. 3 členové jsou poslanci MěstNV, 1 je poslancem 
ONV a další 3 pracují v občanském výboru. Organizace se umístila na jednom z předních míst 
v soutěži „O nejaktivnější složku NF“. Předseda ČSCH soudruh Václav Andrýs byl za svoji dlouholetou 
a obětavou práci vyznamenán jako nejlepší z předsedů organizací NF a jeho fotografie byla umístěna 
na desce cti.

Velmi prospěšnou a užitečnou se stala spolupráce ČSCH e MěstNV ve Smiřicích, VDZ v Černožicích, 
VOP Smiřice a Cukrovarem ve Smiřicích. Všechny tyto instituce a podniky úspěšně pomáhají při 
zajišťování akcí. 

Pochopitelně ani kulturní vyžití členů nezůstává stranou. Každoročně se pořádá „Chovatelský ples“, 
pravidelné jsou návštěvy divadel a výstav. Dvakrát ročně chovatelé se svými manželkami pořádají při 
táborovém ohni tzv. „hodnotitelské večírky“, na kterých se dozví názory na svoji práci „z druhé 
strany“.

A jaké mají plány do budoucnosti? Zvýšit kapacitu výstavní haly vybudováním nových klecí, upravit 



prostranství kolem areálu, vybudovat sociální zařízení, rozšířit klubovou místnost, zajistit 
soběstačnost v dopravě, zavést vodu, zvýšit dodávky chovatelských produktů na náš trh, pomáhat 
při sklizňových pracích v zemědělství, sušit seno z nepřístupných ploch, zvýšit úroveň politicko
výchovné práce, vychovávat zájemce o chovatelství z řad mládeže, zúčastňovat se na politickém dění 
v naší obcí a další.

Jak je vidět z tohoto výčtu, jsou to úkoly nemalé. Všichni členové organizace se však zavázali, že 
v rámci svých možností se budou podílet na plnění tohoto programu. K tomu jim můžeme popřát 
mnoho zdaru.

Luboš BERGMAN, učitel ZDŠ

Z činnosti Českého svazu zahrádkářů ve Smiřicích

Svaz zahrádkářů ve Smiřicích má dlouholetou tradici. Jeho úkolem je spojit občany k intenzivnímu 
využití zahrad, a tím zlepšit stůl všech o dobré ovoce a zeleninu, úpravou zahrad a zakládáním 
zahrádkářských kolonií na zemědělsky nevyužívané půdě zlepšovat životní prostředí i zásobení 
obyvatel čerstvým ovocem a zeleninou.

Pro své členy i ostatní občany organizuje svaz množství vzdělávacích, kulturních a společenských
akcí. Řada těchto akcí se uskutečnila také v letošním roce.

Z přednášek, jejichž úkolem je informovat veřejnost o nejnovějších poznatcích z oboru zahrádkářství
a ovocnářství, se v letošním roce uskutečnily přednášky „Výživa ovocných dřevin“, „Zlepšujeme 
životní prostředí a mezinárodní zahradnické výstavy“ a „Novější metody ovocnářské výroby pro 
zahrádkáře“. Přednášky jsou připravovány odborníky ze zemědělských a ovocnářských závodů
i zkušenými zahrádkáři a vždy jsou doprovázeny množstvím názorných diapozitivů. Další podobné 
akce se uskuteční ve smiřickém kině Máj i v závěru letošního a počátkem příštího roku.

Kromě činnosti přednáškové organizuje svaz také exkurze do významných zemědělských nebo 
ovocnářských závodů a oblastí. Například 27. června 1981 byl uskutečněn velmi zdařilý zájezd na 



Moravu, kde si zahrádkáři měli možnost prohlédnout moderní zahradnictví JZD Velké Opatovice –
Borotín, specializované na pěstování květin i ukázky moderní úpravy zahrad v tomto JZD. Součástí 
zájezdu byla i prohlídka nádherných interiérů zámků Boskovice, Rájec nad Svitavou a hradu Bouzov.

29. – 30. srpna 1981 byl zorganizován vlastivědný zájezd na Šumavu a do středních Čech, při němž si 
účastníci prohlédli oblast Povydří, navštívili Sušici, Prachatice, rodiště Mistra Jana Husa Husinec, 
Šrámkův Písek, hrady Zvíkov a Orlík.

Pro členky a milovníky dobré zábavy byl u příležitosti MDŽ uspořádán zájezd do Prahy, spojený
s návštěvou estrádního pořadu v restauraci Havana. Pro velký úspěch bude tento zájezd opakován 
i v závěru letošního roku.

Pro své členy zajišťuje svaz i nákupy sadbových brambor, ovocných stromů, růží, keřů rybízu,
angreštu i okrasných dřevin. Jen v letošním roce dosáhly tyto nákupy částky 10 000 Kčs.

V současné době má Český svaz zahrádkářů ve Smiřicích 165 členů a rád ve svých řadách uvítá další
milovníky přírody, čerstvého ovoce, zeleniny a květin.

Jan VOLTR, učitel ZDŠ

V měsíci říjnu t. r. se uskutečnila v celém Východočeském kraji okresní konference PS–VB. Na tuto 
slavnostní událost byla připravena i jednotka PS–VB ve Smiřicích, která ve vystoupení svého velitele 
na tomto jednání složila účty své práce, především v tom směru, jak se vyrovnala s uzavřeným 
socialistickým závazkem k 60. výročí založení KSČ a k jednání jejímu XVI. sjezdu. Dále pak, jak 
úspěšně se umístila v okresní soutěži mezi jednotkami PS–VB o standartu rady ONV.

Podobně jako v ostatních oblastech činnosti společnosti je neustále co řešit a zdokonalovat, tak 



i v práci členů jednotky je ještě mnoho nesplněných předsevzetí. Přesto však smiřická jednotka se 
řadí v okrese mezi jednotky, které tvoří jeho hybnou sílu. Více jak 3 200 odsloužených hodin 
v mimopracovní době k ochraně socialistického i soukromého vlastnictví a k bezpečnosti dopravy 
a veřejného pořádku jsou toho dokladem. Je potěšitelné, že v současné době široká veřejnost s prací 
členů PS–VB počítá a váží si jí.

Preventivní činnost členů jednotky je prvořadá a přináší své ovoce, i když ne vždy formou získaných 
bodů do okresní soutěže. Ocenění se však členům dostává formou čestných uznání stranických, 
městských a místních orgánů, jež mají nezastupitelný a mimořádný dopad, který přispívá ke zvýšení
tolik stále potřebné iniciativy.

Na okresní konferenci PS–VB v Hradci Králové byla i tato politická podpora velitelem jednotky 
zdůrazněna. Je tou nejvhodnější formou, jak podnítit ještě vyšší zájem členů o tuto společensky 
prospěšnou práci.

Hlavním cílem pro další období je udržet a ještě zlepšit dosavadní pracovní výsledky. Proto na 
pravidelných měsíčních schůzkách jednotky jsou kriticky posuzovány výsledky jednotlivých členů.

Celoobvodový aktiv konaný 3. července letošního roku v Černožicích představoval soustředění 
nových námětů a myšlenek k dalšímu rozvoji PS–VB při obvodním oddělení VB. Demonstroval 
odhodlání, že vytyčené úkoly budou splněny. A že se to smiřickým členům PS–VB daří, bylo dáno 
najevo i na okresní konferenci PS–VB.

Martin REJZEK, velitel jednotky PS–VB

Kino „Máj“ ve Smiřicích bylo otevřeno po tříleté přestavbě v dubnu 1976.

Od začátku ledna do konce září roku 1981 se v kině konalo 262 představení, která navštívilo 16.720 
občanů.

V červnu bylo na stadionu uspořádáno Putovní kino. Promítalo se zde 8 filmů s počtem 2.615 
návštěvníků.

Nejvíce navštíveným byl český film „Postřižiny“, který přišlo shlédnout 790 návštěvníků. Tento film 
měl velký úspěch i v zahraničí.

V prosinci bude uspořádán v rámci Měsíce československo-sovětského přátelství Dětský filmový 
festival, který má dobrou tradici.



Program našeho kina je pravidelně měsíčně zasílán na národní výbory okolních obcí, tím jsme též 
získali množství návštěvníků.

Sestavení programu v jednotlivých měsících je v souladu s významnými výročími a oslavami, k nimž 
jsou promítána i školní představení.

Pro zajímavost několik občanů, kteří jsou nejčastějšími návštěvníky našeho kina. Jsou to manželé 
Hamákovi, kteří navštěvují skoro každé filmové představení, dále Rouskovi, Klimešovi, Vondrkovi, 
s. Brázdová, s. Hodková, s. Šmejda, s. Zákravský a s. Škarytka.

Mimo hrací profil jsou v kině pořádány různé akce jako např. oslavy Mezinárodního dne žen pro 
důchodkyně, CO, hovory s mládeží, pionýrská shromáždění a literární pásma pro ZŠ a ZDŠ, koncerty 
LŠV, operetní melodie, slavnostní zahájení výcviku branců, vystoupení loutkového divadla manželů
Kopeckých, různé schůze a přednášky.

Kolektiv pracovníků kina se snaží svým odpovědným přístupem k plnění daných úkolů o dosažení 
dobrých výsledků.

Marie KMÍNKOVÁ, vedoucí kina

Tělovýchovná jednota SOKOL Smiřice – kuželkářský oddíl

Vzorný oddíl ČSTV – I. stupně

Chceme Vás seznámit s výsledky našeho oddílu za I. pololetí roku 1981 a jeho činností, která byla
velmi bohatá.

V lednu byl sehrán oddílový přebor na 2x 100 hodů sdružených za účasti 8 hráčů.

Pořadí: 1. PROKOP 862 por. kuželek
2. Holeček 852 por. kuželek
3. Chvála 833 por. kuželek

4. Šmejda, 5. Černilovský, 6. Vořechovský, 7. Sukup, 8. Rynt – nedohrál.



V únoru se konal okresní přebor jednot1ivců na 2x 200 hodů sdružených. Hrál se na drahách 
v Třebechovicích a ve Smiřicích. Z každého oddílu se ho zúčastnilo 5 hráčů. Vítěz okresního přeboru 
postoupil do přeboru krajského.

Pořadí: 1. MAŘÁK Zd. 1732 por. kuželek Třebechovice
2. Holeček 1641 por. kuželek  Smiřice
3. Prokop 1609 por. kuželek Smiřice

4. Fajfr, 5. Mařák Vl., 6. Černilovský, 7. Valášek, 8. Mařák J., 9. Manych, 10. Peštík.

Na počest XVI. sjezdu KSČ jsme sehráli již 7. ročník v habaďuře jednotlivců. Turnaje se zúčastnilo 
17 hráčů.

Pořadí: 1. PROKOP   240 por. kuželek
2. Vořechovský 236 por. kuželek
3. Juriček 222 por. kuželek

19. 3. uspořádal kuželkářský oddíl ve spolupráci s oddílem džezgymnastiky na počest 60. výročí 
založení DTJ 1. ročník turnaje neregistrovaných žen. Zúčastnily se ho 34 závodnice.

Pořadí: 1. SKOŘEPOVÁ 46 por. kuželek
2. Plšková 42 por. kuželek
3. Bartošová 41 por. kuželek

4.  Marelová, 5. Černá ... atd.

Z pověření Vč KV ČSTV uspořádal TJ Sokol Smiřice kuželkářský krajský přebor šestičlenných družstev 
žen na 100 hodů sdružených. KP se konal 5. 4. 1981 a zúčastnila se ho družstva TJ Dvůr Králové n. L., 
TJ Lok Trutnov, TJ ZAZ Týniště n. Orl., TJ Třebechovice p. O. Vítězem krajského přeboru se stalo 
družstvo TJ Dvůr Králové n. L. výkonem 2181 bodů a postoupilo do přeboru ČSR.

V době od 30. 3. do 2. 4. 1981 zahájila slabší skupina již 11. ročník turnaje tříčlenných družstev na 
2x 60 hodů sdružených. V této skupině hrálo pět družstev a vítěz postoupil do silnější skupiny, kde se 
bude bojovat o putovní cenu „Štít města Smiřic“.

Pořadí: 1. CUKROVAR II. 1257 por. kuželek
2. Dílny II. 1225 por. kuželek
3. Služby HK 1179 por. kuželek
4. Drůbežárny 1156 por. kuželek
5. Vertex HK 1117 por. kuželek

Nejlepším neregistrovaným hráčem byl V. Voltr z Cukrovaru II. výkonem 431 por. kuželek (233+198).

O putovní cenu „Štít města Smiřic“ se bojovalo ve dnech 23. 4. a 4. – 5. 5. 1981. Po velmi 
dramatickém boji a velmi pěkném výkonu hráče Sukupa zvítězilo a putovní cenu obhájilo družstvo 
Dřevotvaru.

Pořadí: 1. DŘEVOTVAR 1361 por. kuželek
2. Dílny I. 1350 por. kuželek
3. Služby HK I. 1285 por. kuželek
4. Drůbežárny I. 1284 por. kuželek
5. Cukrovar I. 1241 por. kuželek
6. Cukrovar II. 1195 por. kuželek



Nejlepším neregistrovaným hráčem v této skupině  byl P. Prokop z Dílen I. výkonem 443 por. kuželek 
(228+215).

Turnaj tříčlenných družstev na 2x 60 hodů byl sehrán na počest 60. výročí založení KSČ. Ceny 
vítězným družstvům a nejlepším jednotlivcům předal zástupce městského výboru KSČ s. V. Prokop.

Dne 23. 5. 1981 uspořádal kuželkářský oddíl TJ Náchod již 7. ročník turnaje veteránů. Setkali se zde 
veteráni kuželkářského sportu z celého Východočeského kraje. Z našeho oddílu se turnaje zúčastnili 
hráči B. Šmejda a Š. Madarazs, kteří bojovali v kategorii „Senioři“ nad 60 let. B. Šmejda skončil na 
5. místě, Š. Madarazs na 13. místě. Nejstarším účastníkem turnaje byl Fr. Bureš z Dobrušky, který 
letos oslavuje 77 let.

Dvě dvojice hráčů našeho družstva hrály 13. 6. 1981 na II. ročníku turnaje dvojic, který uspořádala 
TJ Uhelné sklady Praha. Turnaje se zúčastnilo asi 85 dvojic. Umístění našich hráčů bude ve druhé 
polovině startovního pole.

Po skončení mistrovských utkání krajského přeboru se náš oddíl umístil jako pátý s 26 body. Bylo 
také stanoveno pořadí nejlepších jednotlivců v ročníku 1980–81. Na 5. místě skončil Chvála  ø 396,
9. Šmejda ø 393, 18. Prokop ø 388, 41. Holeček ø 382 atd... III. výkonnostní třídu získali: Šmejda, 
Prokop, Holeček, Sukup, Chvála.

V rámci akce „Občané svému městu“ odpracovali členové oddílu pro MěstNV 28 brigádnických 
hodin. 

Od roku 1980 soutěží kuželkářský oddíl ve dvouletém soutěžním období o získání Bronzové plakety.

TJ Sokol Smiřice – oddíl kuželek

Jak zamezit krádežím jízdních kol

V poslední době se v obvodu města Smiřic vyskytlo několik krádeží jízdních kol. Je naší povinností 
upozornit všechny občany města na to, že je nutné učinit opatření proti krádežím. Především 
odstavená jízdní kola řádně uzamykat a zamezit tak možnému zcizení. Ke ztrátám dochází hlavně 
před restauracemi, obchody, ale i v chodbách bytovek. Ke krádežím jízdních kol před restauracemi 
a před obchody dochází tím, že občané nedbají řádně o uzamčení kola, a tak umožňují různým 



živlům jeho zcizení. V bytovkách dochází k situaci proto, že nejsou uzamykány vchody v noční době. 
Mělo by být v zájmu domovních důvěrníků, aby řádně dbali o zamykání vchodů.

K největším bolestem obvodu města Smiřic patří pořádání tanečních zábav. Na tyto zábavy se stahují
z Hradce Králové, Jaroměře a blízkého okolí mladí lidé a ne vždy se jedná o slušné mladé lidi. Tito pak 
po ukončení zábavy hledají rychlé spojení do místa bydliště a pak hledají v okolí místa konání zábavy 
odložená jízdní kola, která zcizují. Může dojít i k tomu, že neuzamčeným vchodem v bytovce do této 
vniknou a dojde tak ke krádeži jízdních kol uložených v „kolárnách“. Nemusí se však jednat jen 
o krádež jízdního kola, ale i dalších věcí uložených ve sklepních prostorách bytovek.

Rovněž tak je nutné, aby rodiče prohlíželi školní tašky svých dětí a zamezili tak nošení cenných věcí
do školy. Není také dobré, když děti docházející do školy mají při sobě větší peněžité obnosy. Tyto 
peníze nechávají v šatně a zde může dojít k jejich odcizení. V minulosti bylo naším obvodním 
oddělením VB řešeno několik případů drobných krádeží ve škole. Jednalo se právě o krádeže hodinek 
a peněz a nebyly to malé částky.

Děkujeme za pochopení a provedení nutných opatření k zamezení krádeží. Tím zachráníme mnoho 
hodnot ve společenském i osobním vlastnictví.

prap. PRELLER Kazimír, Obv. odd. VB Smiřice

.
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